

# Assyrian Language Books Launch



The Assyrian Schools Board under the leadership of HB Mar Meelis Zaia Archbishop of the Assyrian Church of the East Diocese of Australia, New Zealand and Lebanon is proudly launching the Assyrian language books on **Tuesday 28 May 2019** during the meet and greet night with HH Mar Gewargis III Sliwa and the Church Prelates between **6:00 – 8:00 pm** Sydney time.

“My Language” is a series of twelve books written by Rabi Anwar Atto the head of Assyrian at the Assyrian Schools to provide communicative, interactive and student centred approaches for the acquisition of the Assyrian Language by the learners in Australia and other western countries.

All twelve books are workbooks where the learners can write and practise the learning activities as per the lessons’ instructions. K-10 books cover the primary and secondary years of learning while the adult beginners’ book is mainly designed for older learners and parents who need to learn and improve their language skills in order to help their children in the early years of their primary education.

The “My Language” series is based on the following themes:

Year	Term 1	Term 2	Term 3	Term 4
k	My Family	Days of the Week	Places	Needs
1	Family Members	Calendar	My Friends	Meeting Needs
2	My Family Life	My Home	My Friends	Going Places
3	Pet Animals	Animals	The Zoo	Shelters
4	Time	Months & Seasons	Weather	Special Days
5	My Life	My Family	My Community	My Country
6	Parts of Our School	School	Going Places	Community Activities
7	My Life	My Family	My Home	My Friends
8	Eating & Drinking	Restaurants	Health	Sport
9	Travelling	Places	Special Outings	Memories
10	Celebrations	Hobbies	Work	Aspirations

**Prices: Set of 12 books:** in Sydney AUD\$250:00 + AUD\$ 100:00 for overseas shipping.

**Single book:** in Sydney AUD\$30:00 + AUD\$ 30:00 for overseas shipping.

To order, please fill up the order form, transfer the money to the nominated account and email the form to [attoa@shaps.nsw.edu.au](mailto:attoa@shaps.nsw.edu.au).

# كيفية حل المسائل الحسابية



تم إعداد هذه الكتب لتساعد الطلاب في فهم المسائل الحسابية المختلفة، وهي موزعة على 10 أجزاء، حيث يحتوي الجزء الأول على 10 مسائل، والجزء الثاني على 9 مسائل، والجزء الثالث على 8 مسائل، والجزء الرابع على 7 مسائل، والجزء الخامس على 6 مسائل، والجزء السادس على 5 مسائل، والجزء السابع على 4 مسائل، والجزء الثامن على 3 مسائل، والجزء التاسع على 2 مسائل، والجزء العاشر على 1 مسألة. كما يحتوي الجزء الحادي عشر على 10 مسائل إضافية.

يتميز هذا الكتاب بتصميم جذاب وسهل الفهم، حيث تم استخدام الصور والرسوم التوضيحية لتسهيل فهم المسائل. كما تم اختيار المسائل التي تغطي مختلف المجالات الحسابية، مما يساعد الطلاب على تطوير مهاراتهم في حل المسائل.

هذا الكتاب هو جزء من سلسلة كتب تعليمية تهدف إلى تحسين مهارات الطلاب في الرياضيات. كما تم إعداد هذا الكتاب بالتعاون مع خبراء في المجال التعليمي، مما يضمن جودة المحتوى التعليمي.

هذا الكتاب هو جزء من سلسلة كتب تعليمية تهدف إلى تحسين مهارات الطلاب في الرياضيات.

الجزء 4	الجزء 3	الجزء 2	الجزء 1	الجزء 2
مسائل	مسائل	مسائل	مسائل	مسائل
مسائل	مسائل	مسائل	مسائل	مسائل
مسائل	مسائل	مسائل	مسائل	مسائل
مسائل	مسائل	مسائل	مسائل	مسائل
مسائل	مسائل	مسائل	مسائل	مسائل
مسائل	مسائل	مسائل	مسائل	مسائل
مسائل	مسائل	مسائل	مسائل	مسائل
مسائل	مسائل	مسائل	مسائل	مسائل
مسائل	مسائل	مسائل	مسائل	مسائل
مسائل	مسائل	مسائل	مسائل	مسائل

الجزء 1 : 12 مسألة : الجزء 2 : 10 مسائل : الجزء 3 : 9 مسائل : الجزء 4 : 8 مسائل : الجزء 5 : 7 مسائل : الجزء 6 : 6 مسائل : الجزء 7 : 5 مسائل : الجزء 8 : 4 مسائل : الجزء 9 : 3 مسائل : الجزء 10 : 2 مسائل : الجزء 11 : 10 مسائل

الجزء 1 : 10 مسائل : الجزء 2 : 9 مسائل : الجزء 3 : 8 مسائل : الجزء 4 : 7 مسائل : الجزء 5 : 6 مسائل : الجزء 6 : 5 مسائل : الجزء 7 : 4 مسائل : الجزء 8 : 3 مسائل : الجزء 9 : 2 مسائل : الجزء 10 : 1 مسألة

هذا الكتاب هو جزء من سلسلة كتب تعليمية تهدف إلى تحسين مهارات الطلاب في الرياضيات.

## Assyrian Books Order Form

### Name

First Name

Last Name

### Shipping Address

Street Address

City

Region

Postal / Zip Code

Email

Phone Number

### Quantity

Number of sets of 12 Books

Price \$350 AUD Per Set inclusive of Shipping

Number of single Book

Price \$60 AUD Per book inclusive of Shipping

Total (AUD\$)

### Bank Details

Account Name:

Please Add your full name when transferring money

Bank Address: 192 The Boulevard, Fairfield Heights, NSW 2165 Australia

BSB: 062-294

Account Number: 0090-2243

Bank Swift code or Routing number: CTBAAU25

Please email the order form along with proof of money transfer to [attoa@shaps.nsw.edu.au](mailto:attoa@shaps.nsw.edu.au)